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       REPUBLIKA HRVATSKA 
BJELOVARSKO – BILOGORSKA ŽUPANIJA 

    OPĆINA SIRAČ 

         OPĆINSKO VIJEĆE 

______________________________ 
KLASA: 024-04/22-01/11 

URBROJ: 2103-17-01-22-2 

Sirač, 30.11.2022. 

 

 

 

ZAPISNIK 20. 

SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE SIRAČ – 8. SAZIVA 

održane dana 30.11.2022. godine u vijećnici Općine Sirač s početkom u 18,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Branimir Miler, Liduška Marin, Stanka Kreuzer, Željko Stjepanović, Ivana Biondić, Anita 

Novak 

 

ODSUTNI: Tomislav Petrušić, Denis Orčik, Kornelija Horina 

 

POZVANI: Igor Supan – načelnik, Ivana Balder, Marijana Weiser, Lidija Lukaš Dundović  

 

VODITELJ ZAPISNIKA: Lidija Lukaš Dundović 

 

Predsjednik vijeća Branimir Miler pozdravlja prisutne i predlaže sljedeći dnevni red: 

 

D N E V N I   R E D 

 

1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 19. sjednice  

2. Prihvaćanje V. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Sirač za 2022. godinu sa Obrazloženjem  

3. Donošenje Godišnjeg plana upravljanja imovinom Općine Sirač za 2023. godinu  

4. Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Sirač za 2023. godinu  

5. Donošenje Izmjena i dopuna Programa stambenog zbrinjavanja mladih obitelji na području 

Općine Sirač  

6. Donošenje Programa potpora poljoprivredi Općine Sirač za razdoblje od 2022. do 2027. godine   

7. Donošenje Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Općine Sirač  

8. Zamolba Udruge Nijemaca i Austrijanaca Sirač za financijska sredstva  

9. Zamolba Ivane Vacka za produžetak ulične rasvjete u Pakranima  

10. Pitanja i prijedlozi. 

 

Dnevni red prihvaća se JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA. 

 

Ad 1. Verifikacija skraćenog zapisnika sa 19. sjednice 

 

Zapisnik se prihvaća JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA 
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Ad. 2. Prihvaćanje V. Izmjena i dopuna Proračuna Općine Sirač za 2022. godinu sa 

Obrazloženjem  

 

Ivana Balder – V. Izmjene i dopune Proračuna potrebne su zbog provođenja postupka javne nabave za 

nabavu potrepština za III fazu Programa Zaželi. Prihode nismo povećavali, već je samo napravljena 

preraspodjela unutar proračuna. Plan i dalje ostaje isti i iznosi 15.000.352,71 kn.  Kod općeg dijela u 

prihodima i primicima nije bilo nikakvih izmjena. U posebnom dijelu radimo izmjene kod Programa 

Zaželi, koji se povećava za 17.464,39 kn te on sada iznosi 631.864,39 kn. Radi se o povećanju 

aktivnosti upravljanje projektom i administracijom koja se odnosi na troškove nabave samih potrepština 

za korisnike koji iznose 71.109,39 kn. Smanjujemo aktivnost zapošljavanja i obrazovanja žena koja se 

odnosi na pohađanje stručnih tečajeva zaposlenica kojih u ovoj III fazi neće biti, te se ta aktivnost 

smanjuje za 53.645,00 kn. Pošto nije bilo potrebe da Općina Sirač isplati bilo kakvu financijsku pomoć 

ustanovi Komus Sirač smanjili smo aktivnost program javne ustanove Komus Sirač za 17.464,39 kn, te 

smo ta sredstva prenamijenili za nabavu ovih potrepština, stoga ova aktivnost sada iznosi 52.535,61 kn. 

 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA prihvaćaju se V. Izmjene i dopune Proračuna 

Općine Sirač za 2022. godinu sa Obrazloženjem  

 

 

Ad. 3. Donošenje Godišnjeg plana upravljanja imovinom Općine Sirač za 2023. godinu  

 

Marijana Weiser – Planom upravljanja imovinom obuhvaćeni su ciljevi, smjernice i provedbene mjere 

upravljanja pojedinim oblikom imovine u vlasništvu Općine Sirač. Što se tiče godišnjeg plana 

upravljanja trgovačkim društvima i ustanovama Općina Sirač ima kao i prošle godine suvlasništvo u 

Darkomu i Radio Daruvaru. Općina Sirač je suosnivač JVP grada Daruvara, te jedini osnivač javne 

ustanove Komus Sirač. Godišnji plan upravljanja imovinom u odnosu na potraživanja, obveze, sudske i 

druge sporove Općina Sirač je još 2019. g. od Ministarstva državne imovine zatražila određene čestice. 

One su još uvijek u postupku rješavanja. U 2023. g. Općina Sirač planira zatražiti dio čestice u 

poduzetničkoj zoni Lanara na kojoj je suvlasnik sa Republikom Hrvatskom. Podaci o zakupu poslovnog 

prostora se uglavnom nisu mijenjali. Neki ugovori su nam istekli, ali će se obnoviti, npr. ugovor sa 

Hrvatskom poštom, sa Hrvatskim telekomom. Općina Sirač u 2023. g. planira prodaju određene 

imovine, tu se radi o suvlasničkom dijelu 24/36 izgrađenog zemljišta i dvorišta u Siraču, Stjepana 

Radića 54. Planira se prodaja objekta i dvorišta u Siraču, Ivana Gundulića 15, te objekta, dvorišta i 

okućnice u Šibovcu, Šibovac 60. To su sve nekretnine koje je Općina Sirač naslijedila kao ošasnu 

imovinu. Što se tiče godišnjeg plana upravljanja i raspolaganja građevinskim zemljištem, plan je da se 

pokrene postupak prodaje zemljišta u industrijskoj zoni Čelina, određenih šuma koje su u vlasništvu 

Općine Sirač, te se planira otkupiti preostali dio zemljišta za poduzetničku zonu Lanara. Općina Sirač u 

2023. g. planira sukladno proračunskim mogućnostima ulagati u izgradnju infrastrukture, rješavanje 

imovinsko-pravnih odnosa nerazvrstanih cesta. Općina Sirač ima jedan aktualni sudski postupak vezano 

za zgradu u Bijeloj. Pretpostavka je da će se voditi i 2023. g. U 2023. g. Općina Sirač ne planira ulaziti u 

nekakve projekte privatnog partnerstva.  

 

Liduška Marin – Koje su to kuće koje smo naslijedili? 

 

Marijana Weiser – U ulici Ivana Gundulića je od Kazimira Plažanin, a u Šibovcu od Voje Sotonica.  

 

Branimir Miler – To nam stvarno nije potrebno. Trebamo to prodati.  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA donosi se Odluka o prihvaćanju Godišnjeg 

plana upravljanja imovinom Općine Sirač za 2023. godinu 
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Ad. 4. Donošenje Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Općine Sirač za 2023. godinu 

 

Marijana Weiser – Ovaj plan donosimo do 30. studenog tekuće godine za slijedeću kalendarsku godinu. 

Planom djelovanja definiraju se kriteriji i ovlasti za proglašenje prirodne nepogode, procjena štete od 

prirodne nepogode, dodjela pomoći za ublažavanje i djelomično uklanjanje posljedica prirodne 

nepogode nastalih na području Općine Sirač, upis u registar štete, te druga pitanja vezano za dodjelu 

pomoći za ublažavanje i djelomično uklanjanje posljedica prirodnih nepogoda. U odnosu na 2022. g. 

plan se nije bitno mijenjao jer se nije mijenjao ni Zakon o ublažavanju i uklanjanju posljedica prirodnih 

nepogoda koji propisuje cijelu proceduru.  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA donosi se Plan djelovanja u području prirodnih 

nepogoda Općine Sirač za 2023. godinu 

 

 

Ad. 5. Donošenje Izmjena i dopuna Programa stambenog zbrinjavanja mladih obitelji na 

području Općine Sirač  

 

Marijana Weiser – Na prošloj sjednici vijeće je donijelo zaključak da će se dopuniti program stambenog 

zbrinjavanja mladih obitelji na području Općine Sirač uvođenjem potpore za korištenje obnovljivih 

izvora energije. Tu potporu smo uvrstili pod treću mjeru u Programu koja se odnosila na rekonstrukciju 

objekta. Proširili smo mogućnost dodjele potpora za uvođenje odnosno korištenje sustava obnovljivih 

izvora energije, što podrazumijeva ugradnju sustava sa toplinskim kolektorima, ugradnju dizalica 

topline za grijanje potrošne vode i grijanje prostora ili za grijanje potrošne vode i grijanje i hlađenje 

prostora, ugradnja kotla na drvenu sječu, pelet ili pirolitički kotao na drva za grijanje prostora ili 

prostora i potrošne vode i ugradnju fotonaponskih elektrana za proizvodnju električne energije za 

vlastitu potrošnju. Nismo mijenjali uvjete programa.   

 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA donose se Izmjene i dopune Programa 

stambenog zbrinjavanja mladih obitelji na području Općine Sirač  

 

 

Ad. 6. Donošenje Programa potpora poljoprivredi Općine Sirač za razdoblje od 2022. do 2027. 

godine   

 

Marijana Weiser – Program smo dostavili u Ministarstvo poljoprivrede, ocjenjen je kao usklađen sa 

normama EU te ga možemo kao takvog primjenjivati. Mjere su podijeljene u 6 skupina. Prva bi bila 

unaprjeđenje biljne poljoprivredne proizvodnje, druga unaprjeđenje stočarske proizvodnje, treća 

edukacija poljoprivrednika, četvrta osiguranje poljoprivrednih usjeva, nasada i stoke, peta trajni nasadi i 

šesta unaprjeđenje plasmana vlastitih proizvoda. Ima jako puno mjera, npr. u sklopu  unaprjeđenje biljne 

poljoprivredne proizvodnje je okrupnjavanje poljoprivrednog zemljišta, uzorkovanje tla i kalcifikacija 

poljoprivrednog zemljišta,  podizanje protugradnih mreža, navodnjavanje, ispitivanje uređaja za zaštitu 

bilja, nabava poljoprivredne opreme i strojeva, potpora za pripremu projekata koji se financiraju iz 

fondova EU ili natječaja koje raspisuju ministarstva RH. Kod skupine unaprjeđenje stočarske 

proizvodnje uvrstili smo umjetno osjemenjivanje i pčelarsku proizvodnju. Edukacija poljoprivrednika 

znači stručno osposobljavanje poljoprivrednih proizvođača uz izuzetak redovitog školovanja. Osiguranje 

usjeva znači  sufinanciranje premije osiguranja. Za trajne nasade tu smo predložili potporu za nabavu 

sadnica šljiva i sufinanciranje markice za proizvodnju rakije. U mjeru unaprjeđenje plasmana vlastitih 

proizvoda spada izgradnja i opremanje prostora za preradu u poljoprivredi. Program je bio na javnom 

savjetovanju te smo dobili par prijedloga koji su smisleni i trebalo bi ih razmotriti. Prvi prijedlog je 

prijedlog g. Josipa Hampa koji predlaže da se uz sve ove mjere još sufinancira cijepljenje ovaca protiv 

nametnika, štetnika i crijevnih parazita. Imamo još nekolicinu prijedloga koje građani nisu uputili preko 
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ovog obrasca za sudjelovanje u javnoj raspravi već su osobno došli kod nas u općinu i iznijeli svoje 

prijedloge.  

 

Načelnik – Bilo je više prijedloga. Prvi je bio da se uvede rok vezan za nabavku mehanizacije, za koji 

smatram da je dobar, da se uvede ograničenje kad netko kupi mehanizaciju i dobije sufinanciranje da 

mora imati tu mehanizaciji npr. 3-5 g., a ne kroz neko kratko vrijeme prodati ju i tako zaraditi. Bilo je 

prijedloga i za autohtone sorte šljiva koje je teško nabaviti.  

 

Branimir Miler – Smatram da bi trebali staviti certificirane sadnice šljiva. Certifikat ima svaka šljiva 

koja je kupljena u rasadniku.  

 

Načelnik – Sve prijedloge koje uvrstimo trebali bi prvo poslati u Ministarstvo poljoprivrede na 

odobrenje. 

 

Branimir Miler – Na našem području ima cca 4.000 ovaca x 25%, znači cca 200.000,00 kn bi bilo 

ukupno za cijepljenje ovaca. Moj prijedlog je da ovo sufinanciranje ostane samo na ugroženim vrstama. 

Ovaj dio kod mehanizacije podržavam, samo treba definirati što je stroj, što mehanizacija a što dio 

pogona.  

 

Marijana Weiser – Predviđena je nabava poljoprivredne opreme i strojeva.  

 

Željko Stjepanović – Misli li se ovdje na novu mehanizaciju? 

 

Marijana Weiser – Nije određeno da ide nova mehanizacija, može ići i polovna uz predočenje računa i 

podmirenje svih obveza.  

 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA donosi se Odluka o dopuni Programa potpora 

poljoprivredi Općine Sirač za razdoblje od 2022. do 2027. godine   

 

 

Ad. 7. Donošenje Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite 

Općine Sirač 

 

Lidija Lukaš Dundović – Na temelju članka 17. Zakona o sustavu civilne zaštite a sukladno Procjeni 

rizika od velikih nesreća Općine Sirač koju smo donesli na 15. sjednici u srpnju ove godine te po 

dobivenoj Suglasnosti Ministarstva unutarnjih poslova – Ravnateljstva civilne zaštite – Područnog ureda 

civilne zaštite Varaždin – Službe civilne zaštite Bjelovar donosimo ovu odluku o određivanju pravnih 

osoba. Pravne osobe iz članka 1. ove odluke su već određene člankom 20. Zakona o sustavu civilne 

zaštite. U članku 3. ove odluke su pravne osobe koje određujemo za svoje potrebe u slučaju nesreća i 

katastrofa a to su Komus Sirač, Krajcer d.o.o. Sirač, GP Karlović d.o.o. Sirač, Deming d.o.o Sirač i 

Rambousek obrt za prijevoz i trgovinu Sirač. Sa predstavnicima ovih pravnih osoba u rujnu ove godine 

održan je jedan radni sastanak na kojem ih je načelnik stožera civilne zaštite Općine Sirač Marijan 

Supan upoznao sa zadaćama koje su od njih očekuju u slučaju potrebe, te su oni dali svoj pristanak da ih 

predložimo kao pravne osobe od interesa za sustav civilne zaštite. Njihove zadaće u slučaju potrebe su 

manje-više iste, a to je asanacija terena, uporaba radnih strojeva, građevinskih strojeva, prijevoz 

materijalnih i kulturnih dobara, roba i radnog materijala. Općina Sirač podmirit će pravnim osobama iz 

stavka 1. ovog članka stvarno nastale troškove djelovanja ljudskih snaga i materijalnih resursa u 

provedbi mjera i aktivnosti u sustavu civilne zaštite. Ovaj prijedlog odluke je poslan službi civilne 

zaštite Bjelovar na suglasnost, te se po dobivenoj suglasnosti daje vijeću na donošenje.  

 

Branimir Miler – Ovo je jedan operativni zadatak koji su stručne službe odradile a mi trebamo reći 
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ukoliko imamo ikakvih primjedbi.  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA donosi se Odluka o određivanju pravnih 

osoba od interesa za sustav civilne zaštite Općine Sirač 
 

Ad. 8. Zamolba Udruge Nijemaca i Austrijanaca Sirač za financijska sredstva  

 

Lidija Lukaš Dundović – Udruga Nijemaca i Austrijanaca Sirač obraća se Općinskom vijeću zamolbom 

za financijskim sredstvima kako bi počeli sa prvom fazom izgradnje njemačke kuće. Za to im nedostaje 

cca 25.000,00 kn. Ukupan iznos prve faze izgradnje kuće je nekih 255.000,00 kn. Mole Općinsko vijeće 

da im odobri ovaj iznos kako bi već ovaj mjesec započeli sa radovima. Temeljem ugovora o dodjeli 

financijskih sredstava u području financiranja programa i projekata javnih potreba u području djelovanja 

udruga građana Općine Sirač iz sredstava proračuna za 2022. g. udruzi Nijemaca i Austrijanaca 

isplaćeno  je 20.000,00 kn što je i ukupna vrijednost ugovora.  

 

Branimir Miler – Znači na tih 20.000,00 po ugovoru traže još dodatnih 25.000,00 kn? 

 

Lidija Lukaš Dundović – Da. 

 

Branimir Miler – S obzirom da je to investicija smatram da to treba prihvatiti. 

 

Načelnik – Ovo je svakako isplativa investicija, ali sve se mora isplanirati i ići preko natječaja i 

bodovanja. Do kraja godine sada to nikako ne stignemo jer moramo napraviti rebalans, natječaj za 

udruge, ocjenjivanje. U slijedećoj godini bi to mogli provesti.  

 

Branimir Miler – Moj stav je da im se pomogne, ali moramo uvažiti i ovo što je načelnik rekao. Ako 

stručne službe mogu to odraditi ove godine, predlažem da se tako i napravi, ako ne, neka bude u 

slijedećoj.  

 

Marijana Weiser – Sam postupak natječaja mora biti 30 dana.  

 

Branimir Miler – Trebali su prije podnesti zahtjev i prije planirati da bi se ovo moglo realizirati.  

 

Marijana Weiser – Sve udruge su već potpisale ugovore o dobivanju određenih sredstava. Napisale su 

svoje projekte, mi smo ih prihvatili kao takve, odobrili im sredstva, sklopljeni su ugovori te oni moraju 

te projekte realizirati do kraja godine. Kada oni dostave izvješće da su projekti realizirani, mi krećemo 

sa novim natječajem. Tada će već stupiti na snagu i proračun za 2023. g. Raspisujemo nove natječaje, 

udruge određuju opet svoje projekte. Procedura provedbe natječaja je zakonski propisana. 

 

Branimir Miler – Slijedom navedenog moj prijedlog je da se traženi iznos od 25.000,00 kn sufinancira u 

slijedećoj godini. 

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA prihvaća se prijedlog predsjednika vijeća da se 

iznos od 25.000,00 kn Udruzi Nijemaca i Austrijanaca Sirač sufinancira u 2023. godini.   

 

 

Ad. 9. Zamolba Ivane Vacka za produžetak ulične rasvjete u Pakranima 

 

Lidija Lukaš Dundović – Ivana Vacka kupila je kuću na adresi Pakrani 19B, te se obraća Općinskom 

vijeću s molbom da joj se do kuće omogući dovod javne rasvjete. Dio ulice ima rasvjetu, a onda je kabel 

prerezan. Njena kuća je na kraju te ulice. Ivana Vacka je tokom proljeća bila u općini, objasnila ovu 

situaciju te je slijedom toga elektroinstalaterski obrt Elkom upućen na teren da vidi što bi se tamo 
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trebalo napraviti te nam je dostavio ponudu na iznos 27.606,25 kn koliko bi koštalo da se dovede javna 

rasvjeta do njene kuće.  

 

Branimir Miler – Nije tamo kabel prerezan nego ga nije niti bilo. Ima li ona osobnu iskaznicu na adresu 

u Pakranima? 

 

Marijana Weiser – Za osobnu nismo sigurni ali u zemljišnim knjigama u vlasničkom listu piše da je na 

adresi Frante Buriana 10, Daruvar.  

 

Branimir Miler – Da li HEP tu išta sufinancira?  

 

Načelnik – Moramo biti sigurni da ima prebivalište na našem području. Znači, da je stanovnik Općine 

Sirač. Isto tako, mislim da i onaj koji naplaćuje struju treba sufinancirati.  

 

Branimir Miler – Slažem se svakako da mora biti prijavljena na području Općine Sirač.  

 

Ivana Biondić – Ako je prebacila prebivalište smatram da joj se treba odobriti.  

 

Branimir Miler – Treba vidjeti i sa drugim službama da i oni financiraju dio. Stručne službe neka 

provjere podatke o prebivalištu, te ćemo poslije razmotriti ovo pitanje. Trenutno nismo u mogućnosti.  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA prihvaća se prijedlog predsjednika vijeća 

 

 

Ad. 10. Pitanja i prijedlozi 

 

Liduška Marin – Čula sam da će biti božićnice za umirovljenike. Treba li opet ponesti zadnji odrezak od 

mirovine?  

 

Načelnik – Da. Obavijest o terminu podjele božićnica će biti na radiju kroz neko vrijeme. Sve će biti kao 

i prošle godine, osim što je za 100,00 kn više. Tko ima mirovinu do 1.500,00 kn dobit će 300,00 kn 

božićnice, a tko  ima mirovinu od 1.500,00 do 3.000,00 kn dobit će 200,00 kn božićnice.  

 

Liduška Marin – Da li se zna kome ide prihod od božićnog koncerta? 

 

Načelnik – Nismo još o tome raspravljali niti točno definirali. Vidjet ćemo da li će ići za nabavu još 

jednog AVD uređaja ili za vrtić.  

 

Lidija Lukaš Dundović – 29. studenog ove godine zaprimili smo zamolbu učiteljice povijesti iz Osnovne 

škole Sirač Danijele Štefan za financiranje posjeta učenika osmog razreda Osnovne škole Sirač Javnoj 

ustanovi Vukovarski vodotoranj.  Učenici osmog razreda Osnovne škole Sirač borave u Vukovaru 09. i 

10. siječnja 2023. g. u okviru projekta Posjet osmih razreda Vukovaru koji je obavezan za sve učenike 

osmih razreda u  RH. Tijekom ta dva dana terenske nastave učenici uče o vrijednosti Domovinskog rata 

i važnosti Vukovara u obrani Republike Hrvatske. Učenici imaju u potpunosti podmirene sve troškove 

prehrane i boravka u Vukovaru ali imaju želju posjetiti Javnu ustanovu Vukovarski vodotoranj što nije 

predviđeno troškovima projekta koje snosi Ministarstvo obrazovanja i Ministarstvo hrvatskih branitelja.  

Cijena ulaznice za učenike osmih razreda je 30,00 kn po učeniku te bi to za ovih 9 učenika osmog 

razreda iznosilo 270,00 kn.  

 

ZAKLJUČAK: JEDNOGLASNO sa 6 glasova ZA prihvaća se zamolba za financiranje učenika 

osmog razreda Osnovne škole Sirač Javnoj ustanovi Vukovarski vodotoranj. 
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Ivana Biondić – Izbacila se rešetka koja je postavljena preko kanala na ulazu u Pekarov sokak. Jako buči 

i ronda svaki put kada auto prođe.  

 

Branimir Miler – Komus može otići tamo staviti gumu da to ne ronda.  

 

Marijana Weiser – Napomenula bih samo po pitanju dopisa gđe. Stanke Kreuzer od srpnja 2022. g. da 

na sjednicu stavimo članak za defibrilatore. Nismo ga stavili iz razloga što smo već bili u postupku 

nabave. AVD uređaji su kao što vidite ovdje. Tako da znate da to nije zanemareno.  

 

Stanka Kreuzer  – U redu. To je bio samo prijedlog 

 

 

 

Budući da više nije bilo pitanja, sjednica je završila u 19,06 h. 

 

 

 

             Predsjednik:                                                                              Voditelj zapisnika:               

                                                                         

_________________________                                                   _________________________                                                                                      

     (Branimir Miler, oec.)                                                                (Lidija Lukaš Dundović) 


